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OPENBARE BESLUITENLIJST
PRESIDIUM  

10 JANUARI 2023
Locatie: Vergaderruimte Stuurhut

Aanwezig: Jaco Brand, Wim van Krimpen, Herman Verweij, Arco Strop, Jacco Schook, Bas Romeijn 
(plv)
Afwezig m.k.: Jako Sterrenburg
Griffier: I.M. de Gruijter
Voorzitter: J.G.A. Paans

OPENING

1 Opening en vaststellen agenda

De voorzitter opent de vergadering en stelt de agenda vast.

2 Vaststellen besluitenlijst presidium dd 23 november 2022

De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld.

AFGELOPEN EN KOMENDE RAADSRONDE

3 Evaluatie vergaderingen en bijeenkomsten

Commissie Bestuur en Samenleving 8 december: SGP fractie heeft gesproken over de 
inbreng van één van de commissieleden. Dit is naar tevredenheid afgehandeld. 
De commissiekamer is beperkt in ruimte. Daarom opnieuw de oproep van de voorzitter om 
alleen woordvoerders op een onderwerp aan tafel te laten plaatsnemen (één per fractie), 
dat is overzichtelijker en er is dan ruimte voor portefeuillehouder en ambtelijk ondersteuner. 
Griffier geeft aan dat ná het testen met beeld/geluid er nog vergaderd is door anderen in de 
zaal, waardoor instellingen en microfoonopstellingen niet klopten. Presidium adviseert de 
zaal zo nodig vanaf het moment van testen al te reserveren voor de commissie. 
Commissie Grondgebied 8 december: er waren meerdere insprekers namens één 
belanghebbende op een onderwerp. Dit moet een uitzondering blijven. 

4 Aanstaande vergaderingen & bijeenkomsten

Commissie Bestuur en Samenleving 17 januari, voorzitter Haci Erdogan:
Agenderen als bespreekstuk de memo over Oud en Nieuw.
In de raad van 20 december stelde René Zonnebeld bij de lijst ingekomen stukken nog 
aanvullende vragen bij de RIB beantwoording schriftelijke vragen PvdA energielasten 
(sport)verenigingen. Afgesproken werd om dit stuk te laten terugkomen bij de commissie op 
17 januari. 
Commissie Grondgebied 17 januari, voorzitter Remco de Boer:
Het presidium wenst een addendum bij het raadsvoorstel Aanvullend voorbereidingskrediet 
Transferium Kinderdijk, over de vorderingen omtrent het financieel arrangement om zo een 
goede afweging te kunnen maken. 
Aan de agenda wordt toegevoegd als bespreekstuk de raadsinformatiebrief beantwoording 
schriftelijke vragen PvdA oplaadpunt elektrische auto (afkomstig van de doorlopende lijst 
ingekomen stukken voor de raad van 24 januari).
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Doorlopende lijst: 
Raadsmemo Biggelmee (B4, d.d. 6-12-22) wordt betrokken bij het raadsvoorstel. 
Raadsinformatiebrief beantwoording schriftelijke vragen CDA R-net bushaltes Dam wordt 
aangehouden tot beantwoording.
A7 Provincie ZH zienswijze ontwerp bestemmingsplan Parapluherziening Wonen en 
parkeernormen: ter afhandeling raad of dient dit te worden doorgeleid naar het college? 
Griffie zoekt dit uit.
A1 Financieel toezicht begroting 2023 zal ook naar de Auditcommissie worden doorgezet. 
Lijst moties en toezeggingen:
Oost Kinderdijk: toetsen of dit naar tevredenheid is afgehandeld.
Check of de toezegging van 27-1-2022 (schriftelijk terugkomen op mogelijkheid 
stookverbod) is uitgevoerd.
Motie opgang Nedersassen van 8-7-21: er wordt gewerkt aan een update.
Motie cursus Politiek Actief 8-7-21: wordt opgepakt als de nieuwe burgemeester gestart is.
De overige groen en rood gemarkeerde moties/toezeggingen kunnen als afgehandeld 
worden beschouwd en kunnen van de lijst worden afgevoerd.

5 Lange termijnagenda gemeenteraad

De voorraadagenda als sturingsinstrument wordt tzt besproken door presidium/college.
Presidium vraagt naar de stand van zaken rond de locatie Zijderveld.
Nota Lokaal Gezondheidsbeleid staat nog op PM, dit wordt nog bekeken.

6 Verzoeken, uitnodigingen en overzicht lijst beeldvormende en informatieve 
bijeenkomsten

7 februari staan er drie bijeenkomsten gepland, de griffie stemt de invulling van deze avond 
nog af met de organisatie. Presidium doet de suggestie om de werkgroep Omgevingswet te 
verplaatsen.
(Hernieuwde) Kennismaking bestuur BSSA en bestuur Landvast akkoord, maar het 
presidium ziet graag dat hier een inhoudelijk thema aan gekoppeld wordt. Bijvoorbeeld: hoe 
wil BSSA na de heropening van het zwembad aan de slag en zich verder organiseren? Hoe 
staat Landvast er na de Corona-jaren voor, welke maatschappelijke functie/welke 
activiteiten ziet het bestuur voor Landvast? 

ORGANISATORISCHE ZAKEN 

7 Initiatieventafel

Presidium is positief voor het geschetste proces in bijgevoegd memo. Verder verloop vanaf 
presidium, doorgeleiding naar college/organisatie wordt nog verder fijngeslepen.

8 Praktische zaken raad

Verkiezingen 15 maart: De plakborden worden 6/7 februari geplaatst. Fracties plakken 
posters A2 formaat. 
Twee stemlokalen zijn door omstandigheden vervangen door een andere locatie.  

9 Behandeling gedragscode raads- en commissieleden 

De gedragscode is na de werkbijeenkomst op 29 november 2022 op enkele punten 
aangepast. Het stuk wordt deze week toegestuurd naar de raad voor commentaar, zodat 
het mee kan naar de raad van 24 januari (niet meer voor inhoudelijke behandeling langs de 
commissie). 

SLUITING
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11 Rondvraag

Wim van Krimpen meldt dat de termijn voor beantwoording van schriftelijke vragen 
regelmatig wordt overschreden. Als dit speelt is het wenselijk om hierover geïnformeerd te 
worden.
Jacco Schook vraagt aandacht voor het subsidieregister, het laatst beschikbare document 
is van 2017-2018. Komt terug in de commissievergadering. 
De voorzitter wijst op de regionale bijeenkomst in Landvast op 31 januari, over de thema's 
van de Groeiagenda. Vertegenwoordiging vanuit alle fracties is hierbij gewenst. Ter 
voorbereiding op deze bijeenkomst zal op 24 januari (waarschijnlijk voorafgaand aan de 
raad) een werkbijeenkomst/commissie worden belegd, om input op te halen voor de 
actualisatie van de Groeiagenda. Het idee is om op 14 februari verder te praten over de 
inbreng om te komen tot actualisatie Groeiagenda en te komen tot lokale beleidsambities. 
De griffier wijst het presidium op de mail over het aanleveren van nevenfuncties. Niet alle 
raads- en commissieleden hebben hier al op gereageerd.
Arco Strop bedankt de voorzitter voor alle inzet, aangezien dit de laatste vergadering is 
van het presidium voor zijn afscheid als burgemeester. Maandag 23 januari 20.30 uur wordt 
hier inhoudelijk nog op door gesproken. 

12 Sluiting


